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Närvarande ledamöter: 
Alex Boije (FSDB), vice ordförande 
Elisabeth Batel (Autism & Aspergerföreningen) 
Stefan Fagerström (FUB), ordförande 
 
 
Frånvarande ledamöter:  
Ann-Cristin Broberg (Neuroförbundet) 
Ann-Louise Gahnskog (DHR) 
Carola Gioti (SRF) 
 
Övriga : Alexandra Wynn, stadsdelsdirektör, Södermalm Sdf,  
Maria Klemets Hellberg. Avdelningschef, sociala avdelningen  
Södermalm Sdf 
Lina Hedlund, sekreterare, sociala avdelningen Södermalm Sdf  
 
 
Tidpunkt: 
Tisdagen den 5 september, klockan 14:30 – 16:30 
 
Plats: 
Virkesvägen 3 
 
Protokoll justeras   
 
   
Stefan Fagerström  Elisabet Batel 
Ordförande  Ledamot 
 

 

 

  

1. Mötets öppnande 
Stadsdelsdirektör Alexandra Wynn öppnade mötet och hälsade 
alla välkomna.  
 

2. Mötet inleds 



 

 
 

l 
      

Sida 2 (3) 

Protokoll Södermalms stadsdelsnämnds 
råd för funktionshinderfrågor 2023-09-05 
 

Alexandra Wynn inleder mötet. 
 
3. Presentationsrunda  

Alla i rummet presenterar sig. 
 

4. Val av ordförande  
Stefan Fagerström väljs till ordförande och Alex Boije till vice 
ordförande. 
 

5. Rådets uppdrag   
Samrådspart i de frågor som stadsdelsförvaltningen ansvarar 
för.  
Stödja stadsdels arbete med att utveckla tillgängligheten och 
delaktigheten i stadsdelen.  
Bidra med kunskaper om erfarenheter om levnadsvillkoren för 
personer med funktionsnedsättning.  
Bygga kunskap tillsammans med stadsdelen.  
Tillsammans ta ansvar för samverkan – ömsesidig förståelse 
och respekt( Källa: ”Rollen som ledamot i ett råd”, presentation 
av funktionshindersombudsmannen på informationsträff febru-
ari 2023). 
 

6.  Verksamhetsplan 2024  
Just nu analyseras pågående arbete som genomförts på Söder-
malm hittills i år inför arbete med 2024 års verksamhetsplan. 
Alexandra går igenom de prioriterade områdena från kommun-
fullmäktige.  Workshop där rådet och tjänstemän träffas och ar-
betar med VP och program för tillgänglighet och delaktighet 
kommer att genomföras i oktober. Inbjudan skickas ut separat. 

 

7. Övriga frågor 
Rådet frågar hur det ser ut på Södermalm med nyttjande av 
simhallskortet, då de har fått information om att det bara är 10 
% som har hämtat ut sitt simhallskort i staden totalt. En följd-
fråga är också om det finns resurser så att det kan användas. 
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer med svar på 
nästa rådsträff. 

 

8. Nästa möte 
7 november, 14:30 Virkesvägen. 
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Förmöte 14:00-14:30. 
 

9. Mötets avslutande 
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